
Protokoll Mittmöte MVE022 Linjär algebra I, 18-04-17 kl. 9.00. 
Närvarande: Linnéa Fransson, Arsenije Zinga, Jan Alve Svensson. 

1. Mötet diskuterar läget i kursen och konstaterar: 
Få synpunkter har kommit till studentrepresentanternas kännedom. 

• Nån har önskat fler exempel på föreläsningarna. Föreläsaren anser att många exempel gjorts 
och att flera av dessa ger direkt stöd i de duggor som hör till kursen. Om resurser fanns skulle 
filmer kunna göras med lösta exempel som stöd.  

• Föreläsaren pratar en stund i början av föreläsningen om vad dagen ska handla om. Nån 
tycker det är bra, nån tycker mindre bra om det.  

• Det är ganska få som kommer på övningarna, men studenter jobbar i grupper och har 
lösningar till de flesta övningar via Slader. På övningarna kommer några med frågor och går 
när de fått svar på dem. Flera arbetar i utrymmena runt övningslokalen och övningsledaren 
går en sväng emellanåt för att höra om det finns frågor. Bedömningen är att upplägget 
fungerar väl för de flesta studenter och att samarbetet i grupper fungerar bra. 

• Lokalerna varierar mycket på grund av problem med taket i Vasa A, men det är som det är 
med det.  

• Informationen kring vad som händer i kursen bedöms tillräcklig.  
• Duggorna fungerar och upplevs relevanta med tanke på vad som ska läras. 
• Vid laborationer i Matlab håller inte alla sig till de (av två) tider som de blivit tilldelade, vilket 

leder skev belastning för lärare mellan de två tillfällena, och långa väntetider på det populära 
passet.  
Åtgärd: Kursansvarig fortsätter uppmana att man ska hålla sig till ”sin” tid.  

• Det har kommit synpunkter på att man inte alltid får den hjälp man tycker man behöver från 
lärare på laborationerna.  
Åtgärd: Kursansvarig pratar med övriga lärare om detta.  

• Det blir en diskussion kring laborationerna i Matlab generellt. Många upplever ingen 
progression i kunnande under de olika kurserna där Matlab ingår. Motivationen blir att bara 
klara av de veckovisa laborationerna. Uppgifterna upplevs inte befästa det som tidigare 
gjorts och blir för omfattande direkt. Man önskar uppgifter som kollar att man förstått 
kommandon innan man använder dem till mer komplexa uppgifter.  

• Vi diskuterar SI-verksamhet i samband med labbar, men konstaterar att det är en liten del av 
mattekurserna.  

2. Eventuella tilläggsfrågor till enkäten 
Mötet går igenom standardfrågorna och konstatera att de är tillräckliga.  

3. Kl. 9.45 Mötet avslutas.   
 


